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Verslag Bijzondere RvB  - Volley Belgium – Rapport CA 
extra-ordinaire -  7/11/2022 20.00h – 

Eurovolleycenter  
 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet 
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet / 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre  
o Deelname-participation via TEAMS: Jean-Paul De Buysscher, Pascal Schmets 
o Uitgenodigd-invité : Geert De Dobbeleer 

 
Verontschuldigd/Excusés: 
o Denis Van Bever, Claude Kriescher (volmacht aan Guy) 
 

 
Twee punten voor deze bijzondere raad van bestuur 
gelet de dringendheid van de te nemen beslissing. 
 

1. Onderzoek naar mogelijke samenwerking 
tussen Nevobo – Volley Belgium – Liga 
Heren – 3 clubs Nevobo – Hypercube 

 
Geert De Dobbeleer werd door de RvB op  
19/05/2022 aangeduid als gemandateerde voor 
VB om de gesprekken tussen de bovengenoemde 
partners en Hypercube op te volgen.   
 
Heden ligt een voorstel van aanpak voor, 
uitgewerkt door Hypercube (onafhankelijk orgaan 
gespecialiseerd in deze materie), welke voorziet in 
drie opeenvolgende fases. Na elke fase kan 
geëvalueerd worden of er voldoende interesse en 
belang is en blijft voor verdere uitwerking. 
 
Elke fase heeft zijn doel en kostprijs: 

• Fase 1: datacollectie en analyse (kostprijs 
80Keur) – timing tot begin 2023 

• Fase 2: verdere analyse (kostprijs 60Keur) 
– timing 2023 

• Fase 3:implementatie (kostprijs 48Keur) – 
timing 2024 
 

Kostensplitsing voor het gehele project: 

• Nevobo : 50% 

• Volley Belgium: 25% 

• Volleyleague Heren: 25% 
 
Een aantal bedenkingen stellen zich nog: 
- Quid impact op het langdurig sponsorcontract 

Lotto VolleyLeague Heren? 
- De evaluatie van de BNXT-competitie in de 

basket is nog niet ten gronde gemaakt. 
Vandaag zijn eventuele voordelen zeker nog 
niet zichtbaar, ook niet financieel. 

- De eventueel uit te werken voorstellen zijn 
steeds aanvullend bij de bestaande nationale 

 
Deux points pour ce conseil spécial compte tenu de 
l'urgence de la décision à prendre. 
 
1. Recherche d'une éventuelle coopération entre 

Nevobo - Volley Belgium – Ligue Hommes - 3 
clubs Nevobo - Hypercube 

 
A sa réunion de 19/05, le CA de Volley Belgium a 
désigné Geert De Dobbeleer comme la personne 
mandatée pour suivre les pourparlers entre les 
partenaires susmentionnés et Hypercube 
 
Aujourd'hui, une proposition d'approche, élaborée 
par Hypercube (organisme indépendant spécialisé 
en la matière), nous est soumise, prévoyant trois 
phases successives. Après chaque phase, il est 
possible d'évaluer s'il y a et s'il reste un intérêt 
suffisant pour une élaboration plus poussée. 
 
Chaque phase a son but et son coût : 

• Phase 1 : collecte et analyse des données 
(coût 80Keur) - calendrier jusqu'au début 2023 

• Phase 2 : analyse plus approfondie (coût 
60Keur) - calendrier 2023 

• Phase 3 : mise en œuvre (coût 48Keur) - 
calendrier 2024 

 
Répartition des coûts pour l'ensemble du projet : 

• Nevobo : 50% 

• Volley Belgium : 25% 

• Ligue Hommes : 25% 
 
Un certain nombre de préoccupations demeurent : 

- Quid de l'impact sur le contrat de sponsoring à 
long terme Lotto Ligue Hommes ? 

- L'évaluation à fond de la compétition BNXT 
dans le basket n'a pas encore été faite. A ce 
jour les avantages éventuels, y compris 
financiers,  ne sont pas encore visibles. 

- Les propositions à élaborer sont toujours 
complémentaires aux ligues nationales 
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competities en dienen gealigneerd te zijn 
hiermee. De desgevallende implementatie van 
een voorstel zal steeds onder de organisatie 
vallen van de federaties. 

- Volley Belgium staat erop dat bij de studie ook 
tegelijk gekeken wordt naar de 
damescompetitie om eventuele synergieën uit 
te werken. 

 
2. Antwoord op aangetekend schrijven van 

de Liga Heren 
 

Guy legt een voorstel van antwoord voor op het 
aangetekend schrijven aan de VolleyLeague 
Heren.  
 
De federatie stelt nogmaals dat ze 100% blijft 
staan achter de genomen beslissingen tijdens 
verschillende voorafgaande raden van bestuur. 
Om de volleybalsport niet negatief in de pers te 
laten brengen beslist de raad van bestuur 
uitzonderlijk om dit seizoen 2022-23 de 
barragewedstrijd te schrappen welke voorzien was 
op einde van het seizoen tussen de laatste van de 
Ligareeks en de tweede uit de 1e nationale reeks.  
 
De raad van bestuur gaat akkoord met het 
voorbereide antwoord. 
 

Volgende vergadering  
 
Volgende RvB : donderdag 24/11 om 19:30u,  EVC 

existantes et doivent s'aligner sur elles. La 
mise en œuvre de toute proposition sera 
toujours de la responsabilité des fédérations. 
 

- Volley Belgium insiste sur le fait que lors de 
l'étude, la Ligue Dames est également prise 
en compte afin d'élaborer d'éventuelles 
synergies. 

 
2. Réponse à la lettre recommandée de la 

Ligue Hommes 
 
Guy soumet une proposition de réponse à la lettre 
recommandée de la Ligue Hommes.  
 
 
La fédération réaffirme qu'elle soutient à 100% les 
décisions prises lors de plusieurs conseils 
d'administration précédents. Afin de ne pas 
permettre au sport du volley-ball d'être exposé 
négativement dans la presse, le CA décide 
exceptionnellement d'annuler cette saison 2022-23 
le match de barrage qui était prévu en fin de saison 
entre le dernier de la Ligue Hommes et le second de 
la NAT1H.  
 
Le conseil approuve le projet de réponse. 
 
 
Prochaine réunion  
 
Prochain CA : Jeudi 24/11 à 19h30, EVC 
 

Verslag/rapport : Guy Juwet  vertaling/ traduction: S. DE KEIJSER 


